

Verlag DVO Twente 11 oktober 2021 - openbaar

Datum **11 oktober 2021**
 Tijdstip 9.00 – 12.00 uur (DVO en AB-VRT)
 Voorzitter O. van Veldhuizen
 Locatie Raadszaal Stadhuis Almelo
 Secretaris H. Meuleman
 Aanwezig A. Gerritsen, T. Bovens, S. Schelberg, J. Joosten, A. Raven, E. Nauta, R. Welten, P. Welman, C. Kroon, J. Hermans, H. Broekhuizen, D. Tigchelaar, A. Hofland, J. Pierik, H. Meuleman, C. Siemerink, S. Wevers, J. Eshuis, S. Kuks, K. Baalman, M. de Roos, B. Lutje Wagelaar, J a/d Stegge, S. Huis in 't Veld

Afwezig

NR	Onderwerp	Actiepunten
A	Opening : Voorzitter Bovens opent de vergadering.	
B	<p>Mededelingen</p> <p><u>Mevr. Baalman</u> benoemt dat er een inventarisatie geweest met betrekking tot het regionale cameratoezicht. Er zijn een aantal vragen gesteld die ambtelijk verder opgepakt worden. Dit komt eventueel in een later DVO terug.</p> <p><u>Dhr. Gerritsen</u> benoemt dat de RTR en de samenwerking met de politie gestalte blijft houden.</p> <p><u>Dhr. Gerritsen</u> benoemt dat het Digitaal Opkopers -register en -loket verplicht wordt per volgend voorjaar. De meeste gemeenten hebben dit al opgenomen in de APV.</p> <p><u>Mevr. Raven</u> geeft aan deze discussie ook te hebben gehad tav. goud en zilver en vraagt waar de grens ligt.</p> <p><u>Dhr. Gerritsen</u> meldt dat de grens helder omschreven is in de wetgeving, dat is bepalend voor de doelgroep.</p> <p><u>Dhr. Welman</u> benoemt dat ZonMW een subsidieprogramma is gestart. Gaat om een bedrag van 400.000 euro voor een aantal jaren. Is bestemd voor de versterking van de keten in Zorg en Veiligheid.</p> <p><u>Dhr. Joosten</u> benoemt de regionale samenwerking tav de jaarwisseling. Voor de zomervakantie is geïnventariseerd waar de gemeenschappelijke behoefte ligt. Er wordt gekeken naar een gezamenlijk inlevermoment en communicatietools. Geen gezamenlijkheid over vuurwerkvrije-zones, vuurwerkshows en deels carbid schieten.</p> <p><u>Mevr. Tigchelaar</u> meldt dat ze de inleveracties wapens graag had willen bespreken in dit DVO verband maar dit is buitenom gegaan.</p> <p><u>Mevr. Baalman</u> geeft aan dat dit in de driehoek besproken is.</p>	

NR	Onderwerp	Actiepunten
	<p><u>Dhr. Hofland</u> heeft een brief gestuurd naar de minister omdat hij hier graag in gekend zou zijn op voorhand.</p>	
<p>C1</p> <p>D1</p> <p>D2</p>	<p>Concept verslag DVO 5 juli 2021 – openbaar wordt vastgesteld. <u>Mevr. Baalman</u> vult een punt uit de vorige vergadering aan. De beperkte capaciteit tav. evenementen zou toen onder druk staan. Dit is niet meer van toepassingen aangezien deze zijn teruggeschroefd.</p> <p>Projectplannen ter vaststelling Jeugd en criminaliteit – <u>Dhr. Pierik</u> vraagt of hiermee ingestemd kan worden. Dit is de vorige vergadering inhoudelijk besproken en voorgelegd bij de Stuurgroep ZVS. Vooral de vroegsignalering wil men graag aangeboden zien in de subsidie vanuit ZonMw. Dit is de leidraad voor het programma voor de komende twee jaar. <u>Mevr. Tigchelaar</u> wil zich graag verbinden aan project 6. En geeft complimenten voor het plan.</p> <p>Informatie-gestuurd werken – <u>Dhr. Hofland</u> vraagt of hiermee ingestemd kan worden. Hij benoemt de innovatieve visie van Twente. Hier is hij voorstander van maar wil ook aandacht vragen voor zorgvuldigheid. Welke toegevoegde heeft dit instrument? Toch willen we deze voorsprong graag behouden en dit instrument door ontwikkelen. Daarom ligt dit voorstel op tafel. <u>Mevr. Raven</u> vraagt om de toegevoegde waarde voor een middelgrote gemeente. Ze vraagt aan de collega's hoeveel zij het dashboard gebruiken. <u>Mevr. Hermans</u> is hier positief over, het is van toegevoegde waarde en geeft aan dat de gemeente Tubbergen incidenteel gebruik maakt. <u>Mevr. Kroon</u> is ook positief. <u>Dhr. Bovens</u> vraagt of het ook afgedicht is qua gegevensdeling. <u>Dhr. Hofland</u> geeft aan dat de informatie is gedicht met convenanten. <u>Dhr. Pierik</u> heeft een piek tav. meldingen vanuit het arrestantencomplex. Dit geeft voor Borne een vertekend beeld. Hij geeft het een kans en zou graag zien dat dit soort factoren meegenomen worden in het systeem. <u>Mevr. Baalman</u> benoemt dat duiding belangrijk is. <u>Dhr. Gerritsen</u> is positief en geeft aan dat we hiermee de thema's in samenhang kunnen zien.</p>	
<p>E</p>	<p>Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag.</p>	